
 

Referat bestyrelsesmøde 4. februar 2025  

 

Pkt. 1. Opfølgning af referat:  

Bestyrelsesmøde 27. november 2024 – referat godkendt.                                                                                                                                              

                                                                                                                                  

Pkt. 2. Indgået post:  

DIF: Registrering /Kvittering for indberetning af medlemstal 2024.               

DOF: Nytårshilsen fra Dansk Orienterings-Forbund. Indbydelse/Påmindelse til video orienteringsmøde 4. 

februar. 

Nyhedsbreve: Forbundsnyt. December 2024, Januar, Februar 2025. Løb og Stævner. December 2024, 

Januar 2025. Find Vej – December 2024, Januar 2025.  

Vær med til at få adgang til flere private skove.                                                                                     

Nordkredsen: Indbydelse, Dagsorden, Beretning. Klubledermøde1/2025. Regnskab Nordkredsens Venner. 

Anker Møller spørger om løbsområde til Nordjysk Stafet.  

NOU: Indkaldelse med bilag til NOU Repræsentantskabsmøde 13.1.25. Referat NOU møde, Vejledning til 

NJM løb 2025. Uddybning/ korrektioner til referat fra Helge Søgaard.  

Thisted kommune: Ny 5-årig aftale om de faste poster i Eshøj underskrevet.Julehilsen fra Thisted Fritid.  

Mulighed for at søge støtte fra Nordeafondens Renoveringspulje. Skrivelse fra Folkeoplysningsudvalget om 

lokaletilskud. Bevægelsesugen 2025. Pulje til bæredygtighed i foreningsliv.  

Jacob fra ForeningsFIF: Danmarksindsamling.Du kan nå det endnu. 

Morten Jørgensen, Ilulissat Orientering: Orienteringskort på Mors og i Thy.  

Jeanette Eggers: Outdoor messe i Hanstholm 26. april.  

Diabetesforeningen: Informatiomn om Skrabelodder.   

Invitationer: O-ringen. 20.-26. juli 2025 i Jönköping. God jul og gott nytt år.Ytterligare 600 

campingplatser. Orienteering Portugal 21.02-09.03. GCOM - Orientacion Canaris. Orienteering Madeira 

10.-12. Januar. 

3 Days Belgium 7.-8.-9. Juni. 

 

Pkt. 3.  Meddelelse fra udvalgene: 

Bladudvalget/PR: 

Har fået en henvendelse vedrørende navn, adresse og tlf.nr på klubmedllemmer i klubbladet – er det 

ok?. Vi mener det er ok iflg GDPR reglerne, som siger at navn, adresse og tlf.nr  er almindelige 

personoplysninger, og ikke personfølsomme oplysninger. Hvis man ikke vil have sine oplysninger i 

klubbladet, kan man sige fra, og få det slettet af listen. 

Vil genoptage ”10 skarpe” i næste klubblad. 

 

Træningsudvalget: 

Træningsprogrammet for forårssæsonen 2025 er klar. Der mangler en banelægger til Sponsorløbet 

den 3/5-2025. Der er kommet en opdatering af reglerne for KM-løb vedrørende H 80 og D 80 

klasser. Der havde sneget sig en fejl ind i reglementet i klubbladet og på hjemmesiden, det er nu 

rettet på hjemmesiden. 

 

Ungdom og uddannelsesudvalget: 

Ikke noget nyt. Der kom ønske om, at genoptage tirsdagstræning, når den nye sæson går i gang. 

 

Kassereren: 

Der er meldt 4 personer ud af klubben. 



 

 

Pkt. 4.  Evaluering af Nisseløb:  

Det var en rigtig hyggelig dag, med mange deltagere og god stemning. 

Der er allerede nye ideer på tegnebrædtet til Nisseløb 2025. 

 

Pkt. 5.  Generalforsamling 19.februar:  

Vi gennemgik regnskab for 2024 og budget for 2025. Vi snakkede om kontingent, og valg til bestyrelsen – 

Jane er på valg som formand, og de menige medlemmer af bestyrelsen er alle på valg. Vi snakkede om evt. 

forslag til generalforsamlingen. 

 

Pkt. 6.  Referat fra NOU møde og Klubledermøde:  

NOU: Jane og Lone deltog. Der blev refereret fra mødet – Rold Skov har foreslået at Emit udstyr skal 

overgå til de klubber der stadig bruger Emit, og det er Ålborg OK, OK Vendelboerne og Nordvest OK. Jes 

Mose vil indkalde disse klubber til at møde, hvor det skal diskuteres hvordan man gør. Kristian Edsen kom 

med et forslag om, at en procentdel af overskudet, fra de løb hvor Emit-udstyret bliver brugt, skal afsættes 

til vedligehold. Dette forslag skal tages med til det omtalte møde.  

 

Klubledermødet: Jane og Susanne deltog. Der blev refereret fra mødet – Jane fortalte at vi har lagt billet ind 

på en Divisionsmatch i april 2027. 

 

Pkt. 7.  Find vej Dagen 26. april: 

Det var en succes i 2024, hvor mange deltog på selve dagen, men det giver ikke rigtig nye medlemmer til 

klubben. I år falder Find vej dagen sammen med NJ Lang, så derfor springer vi over i 2025. Vi snakkede om 

at gentage familieorientering i efterårssæsonen, da det også var en succes. 

Den 26 april er der også en Outdoormesse i Hanstholm, men det deltager vi ikke i. 

 

Pkt. 8. Sponsorløb den 3. maj: 

En dag, hvor vi inviterer alle klubbens sponsorer til at komme i skoven, for at få en fornemmelse af, hvad 

orienteringsløb egentlig er. Tidspunkt bliver fra 13-15 i Vilsbøl Plantage nede ved søen. 

Kristian laver baner – 3 forskellige, 8 km let, 5 km mellemsvær og 3 km let. 

Henrik laver indbydelse – det skal være med tilmelding på de enkelte baner. Skal sendes ud i starten af april, 

tilmelding 1 uge for løbet. 

Der skal løbes med Emit, så vi skal låne NOU’s brikker (alternativt Viborg). Vi kan evt. spørge Thisted 

Bryghus, om de vil være sponsor for drikkevarer. Alt efter hvor mange der tilmelder sig, kan vi selv bage 

kage til arrangementet. 

 

Pkt. 9. Åbne løb:   2025:  Nordjysk Stafet 29.5. Skovtilladelse til Vilsbøl. Skovly er reserveret. 

                                2026:  Nordjysk dag 25.10.2026 i Vandet? Banelægger? Stævneleder? 

  Klitløbet 09.08.2026 i ?? 

                                2027:  Har budt ind på Divisionsmatch for 2. og 3. div. i april.   

                                                          

Pkt. 10. Næste møde: 

07.04.2025 hos Dagmar.   

 

Pkt. 11.  Evt.   


